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Wijkraad Cool-Scheepvaartkwartier-Stadsdriehoek 

Postbus 70012 

3000 KP  ROTTERDAM 

centrum@010home.nl 

 

Gemeente Rotterdam 

t.a.v. het college van Burgemeester en Wethouders 

Postbus 70012 

3000 KP ROTTERDAM 

 

Betreft: Wijkplan Cool-Scheepvaartkwartier-Stadsdriehoek 

Rotterdam, dinsdag 21 maart 2023 

Geachte collegeleden, 

Onze wijkraad heeft op 21 maart het concept Wijkplan vastgesteld. Dit bieden wij nu ter beoordeling 

door u en ter vaststelling door onze gemeenteraad aan.  

Dit wijkplan is mede tot stand gekomen dankzij de bewoners van onze wijken, de inzet en het 

meedenken van de vertegenwoordigers van de clusters in het Wijk-MT en de inspanningen van de 

wijkmanager. Wij danken hen voor hun bijdrage. Helaas hebben wij niet op al onze actiepunten een 

positief ambtelijk advies ontvangen. Wij hebben er desondanks voor gekozen om deze punten wel in 

concept vast te stellen. Graag zouden wij zien dat uw college of uiteindelijk de gemeenteraad groen 

licht geeft om deze door onze bewoners gewenste acties te realiseren.  

In tabelvorm ziet ons Jaaractieplan er als volgt uit: 

Overeenstemming 
Jaaractieplan 

Aantal 
acties 

Toelichting 

Actie(s) waarop 
onze wijkraad nu 
overeenstemming 
heeft bereikt met 
rayonberaad, 
wijkpartners of onze 
wijkraad zelf 
uitvoert 

43 Zie jaaractieplan 

Actie(s) waarop 
onze wijkraad nog 
geen 
overeenstemming 
heeft bereikt, maar 
die we wel in ons 
concept-
jaaractieplan laten 
staan 

2 Dit gaat om de volgende twee met elkaar samenhangende acties 
waarvan de financiering onzeker is: 
 
“Actie 1.1.3 Het grasveld naast de Markthal dat binnenkort 
bebouwd gaat worden met RottaNova moet deels gecompenseerd 
worden op het parkeerterrein Meentplein vóór 2025. 
Groene delen van het centrum moeten verbonden worden met 
groene verbindingen (kleine groene stukjes), om beweging van 
biodiversiteit te waarborgen. Dit is een manier om daaraan bij te 
dragen.” 
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Toelichting: Op 24 februari 2022 heeft de gemeenteraad het 
bestemmingsplan ‘RottaNova’ vastgesteld (22bb1992). Woontoren 
RottaNova wordt gebouwd op de bouwlocatie tussen de Markthal 
en de Hoogstraat, die momenteel is ingericht als tijdelijk grasveld.  
De raadscommissie Bouwen, Wonen en Buitenruimte heeft op 13 
september 2017 de Nota van Uitgangspunten voor het bouwplan 
RottaNova besproken en toenmalig wethouder Simons verzocht om 
te onderzoeken waar, naast de gerealiseerde en beoogde 
vergroening (Grotekerkplein, Binnenrotte) in de omgeving, nog 
extra verblijfsgroen kan worden aangebracht (17bb7587).  
Die mogelijkheid is gevonden op het ‘Meentplein’, het 
parkeerterrein aan het einde (vanaf station Blaak bekeken) van de 
Binnenrotte op de kruising met de Meent. Dit is ook aan de 
raadscommissie bevestigd door toenmalig wethouder Kurvers 
(21bb004442). 
 
En 
 
“Actie 1.2.3 Realiseren grotere groenprojecten zoals Leuvehaven 
en Meentplein. 
Als de grotere groenprojecten onverhoopt vertraging oplopen, 
dan zullen we gezamenlijk bekijken welke kleinere initiatieven en 
ingrepen wel al haalbaar zijn.” 
 
Toelichting: er zijn meerdere buitenruimteprojecten waar al PVE’s, 
VO’s of zelfs DO’s voor zijn terwijl de uitvoering meer dan onzeker 
is. Het is belangrijk om deze plannen te volbrengen en de 
beschikbare middelen en menskracht vooral hier op in te zetten. 
Juist ook gezien de grote opgaven waar we in de binnenstad voor 
staan (vergroenen, hittestress verminderen, verblijfskwaliteit 
verbeteren in sterk groeiend, aantrekkelijk gebied). 

 

Wij danken u voor het ons helpen realiseren van deze acties voor het jaar 2023 en zien er naar uit 

om volgend jaar samen met onze wijk een geactualiseerde versie van ons jaaractieplan aan te 

bieden. Wij informeren de bewoners over de voortgang van onze acties via ons platform op 

www.010home.nl  

Met vriendelijke groet,  

Namens de wijkraad, 

Edson Olf,       Jeroen Oppelaar, 

 

Voorzitter wijkraad     Wijkraadcoördinator 
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